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DEAR CUSTOMER:

Thank you for buying this wine cooler. To ensure that you get the best results from your new wine cooler,
 please take time to read through the simple instructions in this booklet.Please ensure that the 
packing material is disposed of in accordance with the current environmental requirements.
When disposing of any wine cooler equipment please contact your local waste disposal department 
for advice on safe disposal.This appliance must be only used for its intended purpose.



      见英文部分

 
：有无火灾危险警告

1.1  警告

    红色标注为欧洲方向必须使用法规，北美方向请删除

1 安全警告事项

1

1 Safety warnings

1.1  Warning

 Warning :risk of fire / flammable materials

RECOMMENDATIONS：

This appliance is intended to be used in household and similar applications such as staff kitchen 

areas in shops, offices and other working environments; farm houses and by clients in hotels, motels 
and other residential type environments; bed and breakfast type environments; catering and similar 
non-retail applications.

Children should be supervised to ensure that they do not play with the appliance.

If the supply cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer, its service agent or similarly 

qualified persons in order to avoid a hazard.

Do not store explosive substances such as aerosol cans with a flammable propellant in this 

appliance.

The appliance has to be unplugged after use and before   carrying out user maintenance on the 

appliance.

WARNING: Risk of fire / flammable materials.

WARNING: Keep ventilation openings, in the appliance enclosure or in the built-in structure, 

clear of obstruction.

WARNING: Do not use mechanical devices or other means to accelerate the defrosting 

process, other than those recommended by the manufacturer.

WARNING: Do not damage the refrigerant circuit.

WARNING: Do not use electrical appliances inside the food storage compartments of the 

appliance, unless they are of the type recommended by the manufacturer.

WARNING: Please abandon the appliance according to local regulators for it use flammable 

blowing gas and refrigerant.

WARNING: When positioning the appliance, ensure the supply cord is not trapped or 

damaged.

WARNING: Do not locate multiple portable socket-outlets or portable power supplies at the 

rear of the appliance.

Do not use extension cords or ungrounded（two prong）adapters.

DANGER: Risk of child entrapment.Before you throw away the appliance:

-Take off the doors. 
-Leave the shelves in place so that children may not easily climb inside.

The appliance must be disconnected from the source of electrical supply before attempting the 

installation of accessory.
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Refrigerant and cyclopentane foaming material used for the appliance are flammable. 

Therefore, when the appliance is scrapped, it shall be kept away from any fire source and be recovered 
by a special recovering company with corresponding qualification other than be disposed by combustion, 
so as to prevent damage to the environment or any other harm. 

For EN standard:  This appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons 

with reduce physical sensory or mental capabilities or lack of experience and knowledge if they have 
been given supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe way and understand the 
hazards involved. Children shall not play with the appliance. Cleaning and user maintenance shall not be 
made by children without supervision.

For IEC standard:  This appliance is not intended for use by persons (including children) with reduced 

physical, sensory or mental capabilities, or lack of experience and knowledge, unless they have been 
given supervision or instruction concerning use of the appliance by a person responsible for their safety.)

2
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1.2  安全警示符号代表意义

禁止符号

警告符号

注意符号

该符号表示禁止的事项，其行为必须禁止。不遵守指示可能会导致产
品损坏或者危及使用者人身安全。

该符号表示必须遵守的事项，其行为必须严格按照要求操作执行。
不遵守指示可能会导致产品损坏或者危及使用者人身安全。

该符号表示需注意的事项，其行为需要特别注意。如果不加以防范，
可能导致轻度或者中度的伤害，或造成产品损伤。

1.2 Meaning of safety warning symbols

Prohibition symbols 

Warning symbols

Note symbols

The symbols indicate prohibited matters, and those 
behaviors are forbidden. Non-compliance with the 
instructions may result in product damages or endanger 
the personal safety of users.

The symbols indicate matters that must be followed, and 
those behaviors must be strictly executed in line with the 
operation requirements.  Non-compliance with the 
instructions may result in product damages or endanger 
the personal safety of users.

The symbols indicate matters to pay attention to, and 
these behaviors shall be specially noted. Due 
precautions are needed or minor or moderate injuries 
or damages of the product will be caused.

本说明书包含许多重要的安全信息，请务必遵守所有的安全信息。
This manual contains lots of important safety information 
which shall be observed by the users.

1.3 用电类相关事项 1.3 Electricity related warnings
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为保证安全，建议不要在酒柜顶部放置电源插座、稳压器、
电饭煲、微波炉等电器；除了制造商推荐使用的类型外，
不得在器具的食品储藏室使用电器。

当煤气等易燃气体泄漏时，应先关闭气体泄漏的阀门，再打开门
窗，此时不要拔出酒柜等电器件的插头，以免电火花引发火灾。

拔酒柜的电源插头时切勿拉扯电源线。一定要紧紧握住插头，从插座
中直接拔出。

电源线磨损或损坏，必须到厂家指定的维修点更换。

为保障安全使用，任何时候请不要损坏电源线，当电源线出现破损或
插头出现磨损时，切勿使用。

电源线插头应保持与插座牢固接触，否则可能导致火灾。请务必保证
插座的接地极应有可靠的接地线。

To ensure safety, it is not recommended that to place socket, regulators, 
rice cookers, microwave ovens and other appliances at the top of the 
wine cooler, those recommended by the manufacturer are not included. 
Do not use electrical appliances in the food pantry.

Please turn off the valve of the leaking gas and then open the doors and 
windows in case of leakage of gas and other flammable gases. Do not 
unplug the cooler and other electrical appliances considering that spark 
may cause a fire.

Worn or damaged power cord shall be replaced in 
manufacturer-authorized maintenance stations.

Do not damage the power cord under any condition so as to ensure safety 
use, do not use when the power cord is damaged or the plug is worn.

The power cord should be firmly contacted with the socket or else fires 
might be caused. Please ensure that the grounding electrode of the 
power socket is equipped with a reliable grounding line.

Do not pull the power cord when pulling the power plug of the wine cooler. 
Please firmly grasp the plug and pull out it from the socket directly.
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1.4  使用时相关事项 1.4  Related warnings for use

 

 

门与门之间以及门与酒柜箱体之间的间隙很小，注意不要把手伸到这些
区域内，以防挤伤手指。开关酒柜门时，用力不要过大，以免物品掉落。

严禁私自拆卸、改造酒柜、禁止损坏制冷管路，
，维修酒柜必须由专业人员进行。

喷射出的制冷剂可能导
致眼部伤害或自燃

如果电源软线损坏，为了避免危险，必须由制造商、其维护部及相关
的专业人员更换。

 

 

不要用水喷淋，冲洗酒柜，也不要将酒柜放置在潮湿、易溅上水的地方，
以免影响酒柜的电气绝缘性能。

不要将包装及其他部件给儿童玩。折叠纸板和塑料薄膜可能造成窒
息危险！请勿让儿童进入或攀爬酒柜，以免将小孩封入酒柜或酒柜
倒下，伤及儿童。

 

不要将底座、酒柜门等用作踏板或支撑。

停电或清洁时，应拔下电源插头，至少保持间隔五分钟，才能再次

接通电源，以防因连续启动而损坏压缩机。

请不要将重物放置在酒柜顶部，关门时易造成物品掉下，造成意外损伤。

Do not arbitrarily disassemble or reconstruct the , nor 
damage the refrigerant circuit; maintenance of the appliance must be
conducted by a specialist.

Damaged power cord must be replaced by the manufacturer, its maintenance 
department or related professionals in order to avoid danger.

wine cooler 

Please pull out of the plug in case of power failure or cleaning. Do not 
connect the cooler to power supply within five minutes to prevent 
damages to the compressor due to successive starts.

Do not place heavy objects on the top of the cooler considering that 
objects may fall when open or close the door, and accidental injuries
 might be caused.

Do not spray or wash the cooler; do not put the cooler in moist places easy to
be splashed with water so as not to affect the electrical insulation properties 
of the cooler.

Do not give package and other components to children to play. The bending
board and plastic film may lead to suffocation! Do not allow children to enter 
or climb the cooler to prevent that children are sealed in the cooler or children 
are injured by the falling cooler.

Do not use cooler body, cooler door, etc. as pedal or support.

The gaps between cooler door and cooler body are small, be noted not to 
put your hand in these areas to prevent from squeezing the finger. Please be 
gentle when close or open the cooler door to avoid falling articles.
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Do not put flammable, explosive, volatile and highly corrosive items in 
the cooler to prevent damages to the product or fire accidents.

This product is household cooler and this equipment can only be used 
for the storage of wine. According to the standard requirements, 
household cooler shall not be used for other purposes, such as storage 
of blood, drugs or biological products.

Do not place flammable items near the cooler to avoid fires.

 

请不要将易燃、易爆、易挥发和强腐蚀性物品放入酒柜，以
免导致产品损坏或火灾等事故。

本产品为家用制冷器具，按标准规定，本设备只能用于葡萄酒的
储藏，不能用于其他用途，如储藏血液、药品和生物制品等。

请不要在酒柜附近放置或使用可燃性物品，以免发生火灾。

1.5  放置物品相关事项 1.5  Warnings related to placing items

见英文部分

1.6 能耗警示

1.7  Warnings related to disposal 

1)  might not operate consistently when sited for an extended period of time below the cold end of the range
 of temperatures for which the  appliance is designed.

2)The need to not exceed the storage time(s) recommended by the manufacturers for any kind of wine.

3)The precautions necessary to prevent an undue rise in the temperature of the wine while defrosting the wine cooler.

4)The fact that a rise in temperature of the wine during manual defrosting, maintenance or cleaning could shorten the 
storage life.

5)The necessity that, for doors or lids fitted with locks and keys, the keys be kept out of the reach of children and not in
the vicinity of the  appliance, in order to prevent children from being locking inside.

  

Wine cooler
cooler

wine 

cooler

1.6  Warnings for energy

Correct Disposal of this product：
This marking indicates that this product should not be disposed with other household 
wastes throughout the EU. To prevent possible harm to the environment or human health 
from uncontrolled waste disposal, recycle it responsibly to promote the sustainable reuse 
of material resources. To return your used device, please use the return and collection 
systems or contact the retailer where the product was purchased. They can take this 
product for environmental safe recycling.

Refrigerant and cyclopentane foaming material used for the  are flammable. Therefore, 
when the  is scrapped, it shall be kept away from any fire source and be recovered by 
a special recovering company with corresponding qualification other than be disposed by combustion, 
so as to prevent damage to the environment or any other harm. 

wine
wine

 cooler
 cooler

When the  is scrapped, disassemble the doors, and remove gasket of door and shelves; put
 the doors and shelves in a proper place, so as to prevent trapping of any child.

wine cooler

1.7 废弃时相关事项

正确处理该产品：
这种标志表示在整个欧盟中，这种产品不宜与其他家庭垃圾一起处理。为避免因为不受
控制的垃圾处理而对环境或人身健康造成潜在伤害，回收垃圾以促进材料资料的可持续重
复利用。要想回收用过的设备，请使用回收或收集系统或联系产品零售商。他们可以确保
该产品回收环保安全。

废弃不用时，请将 掉，并拆下门封条及搁物架，将门与搁物
架放到合适的位置，以免儿童进入玩耍，发生意外。
本酒柜 本饮料柜门卸

该酒柜使用的制冷剂和环戊烷发泡材料均为可燃性材料，废旧饮料柜应与火源
隔绝，不能燃烧处理。请交给具有资质的专业回收公司处理。以避免对环境造成危
害或引发其它危险。



2 酒柜的正确使用 2 Proper use of wine cooler

2.1 Names of components
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2.1 各部分构件名称

   ( The picture above is only for reference. The actual configuration will depend on the physical
   product or statement by the distributor )

（以上图片仅供参考，实际配置以购买实物或销售商声明为准）

温度调节显示

酒架

酒篮

调节脚

盛水皿

Temperature control display

Wine Shelf

Wine rack

Adjustable feet

water tray



Lock key

Light switch key

Display area

Temperature-rise key Temperature-drop key

锁定按键

照明模式按键

显示区域

温度上调按键 温度下调按键

2.2 Temperature Control
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2.2 温控面板

   (The picture above is only for reference. The actual configuration will depend on the physical
   product or statement by the distributor）（以上图片仅供参考，实际配置以购买实物或销售商声明为准）

显示控制
Display Control

初次上电时，显示屏全显3秒，同时响开机铃声，然后进入正常运行显示；
在锁定状态时，无按键操作30秒后显示屏熄灭；每次有按键操作时，显示屏恢复正常显示。

when power on the wine cooler for 1st time, the display screen will display in full for 3 seconds, and the
start-up tone will ring, and then enter into the display of normal running;
When it is in the locked state, the display screen will turn off if no key operation for 30 seconds; the display 
screen recover the normal display if any key operation.

除照明功能，以下各项功能操作均须在解锁状态下进行

Except the lighting function, the following functions will be carried out under the unlocked state.

锁定和解锁 Locking and unlocking

锁定状态下，持续按“锁定按键（     ）”3s后，锁定解除，显示区域闪烁；
非锁定状态，持续按“锁定按键（     ）”3s后，进入锁定状态；

Under the locked state, long press the Lock key (    )  continuously for 3 seconds, the locking will be
relieved; the display area will blink;

Under the unlocked state, long press the "Lock key (    )" continuously for 3 seconds to enter into the locked
state;

" "

照明模式 Lighting
按“照明模式按键（     ）”后，可以开启或关闭照明灯。

Press the light switch key (    ) to turn on or turn off the light." "

华氏、摄氏温度切换 Switching of the Fahrenheit temperature and Celsius temperature
同时按下“温度上调按键（     ）”和“温度下调按键（     ）”后，可以完成摄氏温度与华氏温度
的转换；显示区域显示当前模式下设定的华氏温度或者摄氏温度值。

Press the Temperature-rise key (    )  and the Temperature-drop key (    ) to finish the switch
of the Celsius temperature and Fahrenheit temperature; the display area will show  the setting Fahrenheit
temperature or Celsius temperature under the existing mode.

" " " "at same time 

温度设定
Temperature setting

按“温度上调按键（     ）”温度上升1℃（或者1℉），锁定后，酒柜按照设定值运行；
按“温度下调按键（     ）”温度下降1℃（或者1℉），锁定后，酒柜按照设定值运行。 Press the Temperature-rise key (    ) , the temperature will increase 1℃ (or ). After locking, the cooler will 

run according to the setting value;

Press the "Temperature-drop key (    )" , the temperature will decrease 1℃ (or ℉). After locking, the cooler will 
run according to the setting value.

" " ℉

摄氏温度设定范围：5℃~18℃；华氏温度设定范围：41℉~65℉。

Setting range of the Celsius temperature: 5℃~18℃; setting range of the 
Fahrenheit temperature: 41 ℉~65℉.记忆功能

Memory function该酒柜具有断电记忆功能。断电后，重新接通电源仍按断电前设定温度工作。

The cooler has the power off memory function. After power on again, the cooler will run according to
the setting before the power-off.故障提示

Fault indication当显示区域显示下表提示时，则说明该酒柜出现了故障。

If the indication of the following table is displayed on the display area, it means the cooler is with fault.
故障代码

描述

E1 E4

冷藏室温度传感器故障 冷藏室化霜传感器故障
Fault code

Description

E1 E4

Temperature sensor of the wine
cooler with fault

Defrosting sensor of the wine
cooler with fault

当屏显以上错误时，请不要自行拆卸检查，请及时联络当地的售后服务公
司专用维修人员进行维修。

When the above faults are displayed on the screen, please do not disassemble wine
cooler to check by yourself. Please contact the special maintenance personnel of the
local after-sales service company for the maintenance.

此酒柜采用的是玻璃门触摸屏控制，按键只需轻轻触碰即可。应避免显示面板区域被锋利的物体划伤
并远离强磁场和高湿度的环境。否则可能导致酒柜不能正常设置和运行。

This cooler adopts the touch control of the glass door. Touch slightly when pressing the keys. It is to be avoided that 
the area of the display panel is scratched by the sharp things and it shall be kept away from the environment of high 
magnetic field and high humidity. Otherwise the cooler is possible not to be set and operate normally.
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2.4 启动

2.3  Placement2.3  放置

2.4  Start to use

酒柜首次启动请静置半小时后再插上电源。 The cooler shall stay for half an hour before connecting power when it is firstly
 started.

无论如何不得将酒柜连接到电子节能插头和将直流电转换成交流电
的转换器（例如：太阳能设备、船只电网等）上。

Do not connect cooler to electronic energy saving plug and converter that can 
convert DC into  AC (E.g.: solar energy system, ship grid).

在首次投入运行前清洁酒柜内室。
Clean up the inner chamber before put into use for first time .

压缩机运行过程中会在冷藏室后壁形成水珠或霜，这是由酒柜功能决定的。无
须铲除霜层或擦掉水珠。后壁会自动除霜。化霜水被收集到排出槽，流到压缩
机上部的接水盒内并在该处汽化。

Water drop or frost will be generated on when compressor
is running, which is decided by function of cooler. 

s the back will wipe them out automatically. The defrosted water will be
collected into drain tank, then inflow into water disposal pan above the compressor
and vaporized.

back side of wine cooler 
wiping out frost or water drop is

not needed a

  

  

将酒柜放置在室内通风良好的地
方，地面平坦、坚固（如有不平
稳，可向左向右旋转调平脚调平）。

The cooler is placed in a well-
ventilated indoor place; the 
ground shall be flat, and sturdy 
(rotate left or right to adjust the 
wheel for levelling if unstable).

使用酒柜前，除去
所有包装物，包括
底座垫和酒柜内部
的泡沫垫块、胶纸
等，撕除门体和箱
体上的保护膜。

Before using the cooler,
remove all packaging 
materials including bottom 
cushions and foam pads 
and tapes inside the cooler, 
tear off the protective film 
on the door and the cooler 
body.

应避免阳光直射，同时
应远离炉灶、暖气片等
热源。

Avoid direct sunlight and heat 
sources such as stove, heating 
radiator, etc. 

2.5 The arrangement of bottle

lDo not let bottle touch the  in order to maintain good air circulation in the cooler.

lThe bottle number here may be different from bottles in different shape and size.

lThe capacity for bottle storage in the wine cabinet is based on the following marked bottle size. Oversized 
bottle may have impact on the number of bottle storage in the wine cabinet. 

back side of wine cooler

( The picture above is only for reference. The actual configuration will depend on the physical
product or statement by the distributor )

2.5  摆放瓶子

l为了保持酒柜中良好的空气循环，瓶子不要碰到冷藏室后壁。
l此处给出的瓶子的数量对于不同的瓶子形状和大小可能有所偏差。
l酒柜的装瓶量是基于如下标注的酒瓶外形尺寸计算的，酒瓶尺寸过大可能会影响酒柜装瓶量。

Φ30mm

Φ75mm 215mm
300mm

Φ30mm

Φ75mm 215mm
300mm

 4cm

酒柜侧壁的热空气必须能够不受
限制的排出。否则压缩机必须提
高功率，从而增加耗电量。因此
酒柜与墙壁及邻近家具的距离不
能小于 。要使门至少能打开
90°这个距离也是必须的。

°

The hot air from side wall of 

cooler shall be exhausted 

unrestricted,otherwise compressor's 

power will increase and further 

increase power consumption. 

Thus the distance between 

cooler and walls or neighboring 

furniture shall not be less than 

4cm. It is also necessary to 

maintain distance for doors to 

open at least 90 .
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2.6 Practical skills for grape wine’s storage

2.7 Serving temperature

2.6 葡萄酒储存的使用技巧

2.7 饮用温度

 2.8 节约能耗提示
2.8 Energy saving tips

The cork of the old bottle shall always be soaked in the wine when putting into wine cooler. Air space is
not allowed between wine and cork.

s
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3 酒柜的维护及保养 3 Maintenance of wine cooler

3.1 断开酒柜

3.2 停用酒柜

3.3 清洁酒柜

3.1Disconnect the cooler

3.2 Stop using the cooler

3.3 Clean the cooler

清洁时请勿使用硬质毛刷、钢丝球、钢丝刷、研磨剂（如

牙膏）、有机溶剂（如酒精、丙酮、香蕉水等）、开水、

酸碱性物品清洁酒柜。这有可能会损伤酒柜表面及内胆。

Do not use hard brushes, clean steel balls, wire brushes, abrasives, 
such as toothpastes, organic solvents (such as alcohol, acetone, 
banana oil, etc.), boiling water, acid or alkaline items clean the cooler 
considering that this may damage the cooler surface and interior.

清洁时不要用水冲洗，以免影响电气绝缘性能。

Do not rinse with water so as not to affect the electrical insulation properties.

拔下电源插头，酒柜断电。 Unplug power plug to disconnect the cooler.

如果长时间不使用酒柜：
1.拔掉电源插头
2.清洁酒柜
3.敞开酒柜门。

If the cooler left unused for a long time, please:
1.Unplug the cooler;
2.Clean the cooler;
3.Keep the cooler door open.

酒 酒

清洁步骤如下：

1.拔下电源插头；

2.门密封件仅用清水擦洗并随后彻底擦干；

3.请用稍温的水和少许洗洁精清洁酒柜，水不允许碰到玻璃门上的操作控制元件和照明系统；

4.清洁后重新连接并接通酒柜。

柜背后及地面的灰尘请按时清理，以提高散热效果，同时利于节能。 柜内部应经常清洁

以免产生异味。

Dusts behind the cooler and on the ground shall be timely cleaned to improve the cooling effect and 
energy saving. The interior of the cooler should be cleaned regularly to avoid odor. Cleaning procedure 
is below:
1.Unplug power plug；
2.Clean door seal with only clear water and give thorough wipe；
3.Use slightly warm water and a little dish soap to clean cooler， Do not let water spilt onto operation 
control elements and illuminator on glazed door；
4.Reconnect and power cooler when cleaning is completed.

提示

不要使用含沙或酸的洗涤剂和溶剂。

Notice:
Do not use detergent and solvent with sand or acid. 
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4 4 Trouble shooting

 

Inoperation 

Long-term operation 
of compressor 

Illuminating light 
does not shine 

 Loud noises 

Whether the cooler is plugged and connected to power;
Low voltage;
Whether temperature control knob is in the work area;
Failure power or tripping circuit. 

It is normal that cooler operates for longer time in 
summer when the ambient temperature is higher;
Do not put too much beverage s in the cooler at one time;
Frequent opening of cooler door. 

Whether the cooler is connected to power, whether the 
indicator light is damaged. 

Whether the floor is flat, whether the placement of cooler 
is stable;
Whether the cooler accessories are properly placed. 

The cooler enclosure may emit heat during running
specially in summer, this is caused by the radiation of the 
condenser, and it is a normal phenomenon.
Condensation: condensation phenomenon will be detected 
on the exterior surface and door seals of the cooler when 
the ambient humidity is high, this is a normal phenomenon, 
and after wiping with towel, turns up the set temperature of 
the appliance properly.

Cooler enclosure heat
Condensation

Refrigerants circulating in the refrigerant lines will produce 
eruption of sound and grunts which is normal does not affect
the cooling effect.
Buzz will be generated by running compressor specially 
when starting up or shutting down.
The solenoid valve or electric switch valve will clatter which
is a normal phenomenon and does not affect the operation.

Airflow sound
Buzz
Clatter

酒柜不工作

 
 

 

电源是否接通，插头是否插牢

电压是否过低

是否停电或者部分电路跳闸

 

 
 

 
酒柜灯不亮

  
 

噪声大

酒柜是否通电，指示灯是否损坏

地面是否平坦，酒柜放置是否平稳

酒柜附件是否放在正常位置

外表凝露

箱体发热 酒柜运行时，箱体外壳会发热，工作初期及夏天会更热，
这是冷凝器散热引起的，属于正常现象。
环境湿度较大时，箱体外表和门封等会有凝露现象，
这属于正常现象，用毛巾擦干后，适当调高箱内设定温度即可。

气流声
嗡嗡声
嗒嗒声

制冷剂在制冷管路中循环流动会产生喷发声、咕噜声，
这是正常声音，不会影响制冷效果。
压缩机工作时会产生嗡嗡声，启动或停机时声音较大。
电磁阀或电动切换阀会发出嗒嗒声，这属于正常现象，
不影响使用。

压缩机长

时间工作

夏季环境温度高，酒柜工作时间长属于正常现象

一次性放入酒类不宜过多

开启酒柜门次数过于频繁
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